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Pane starosto, pořád nám město slibuje polikliniku a kde nic tu 
nic. Neslibujete nám to jenom tak, aby se neřeklo, že se nic pro to 
nedělá? Proč píšete, že žádáte o převod nemocnice, když je odjak-
živa města? Podepsán: Novák 
Přestavba budovy rentgenu na polikliniku již začala. Musím se při-
znat, že i já jsem si oddechl. Po prvotním malém nadšení, kdy se 
podařilo domluvit tuto investici pro opočenskou nemocnici, jsem s 
obavou sledoval, jak se stále ze strany investora (Královéhradecký 
kraj) odkládá termín zahájení rekonstrukce. 
 Co se týká areálu nemocnice, tak našemu městu skutečně nepatří nic. 
Ve vlastnictví má celý areál Královéhradecký kraj, který měl záměr ho 
po částech rozprodat. Jsem rád, že se Zastupitelstvo ztotožnilo s mým 
návrhem a požádalo o převod celého areálu na město Opočno. Budeme 
mít alespoň vliv na to, co se bude v tomto nádherném areálu dít. 

To by mě zajímalo, proč a kolik cpete do výstavní síně Kupky, když 
máme po městě plno rozbitých chodníků a komunikací? To jsou 
doslova vyhozený peníze, hlavně v dnešní době.
K čemu je nám tolik akcí a kultury? Co z toho má občan? Prd z 
toho má! Anonym. 

„Svět nekončí za mým plotem“
Ten titulek asi neříká nic nového, zřejmě to ani není nějaká hluboká 
pravda. Ale přesto mám pocit, že tohle musím občas připomenout li-
dem, kteří mají tendenci koukat na svět tak trochu zúženě (viz dotaz 
nahoře).
 Poslouchám jejich nářky, jak by se měly obecní peníze dávat pře-
devším do chodníků a silnic a ne utrácet za nějakou kulturu. Navíc 
malíř Kupka je už dávno mrtvý, nikoho prý nezajímá, a kdesi cosi.
 Ne že bych měl něco proti opraveným komunikacím, to je jistě 
důležitá věc a v letošním roce půjde na jejich opravy nejvíce peněz 
za posledních šest let. Ale možná to není ta nejdůležitější věc, podle 
které by se měla posuzovat práce na radnici. Já si myslím, že kromě 
materiální stránky života tady máme ještě tu druhou, duchovní strán-
ku, a tu nesmíme zanedbávat. Péče o kulturní úroveň Opočna a jeho 
obyvatel patří právě sem.
 Přeji si (a věřím, že jsem v tom zajedno se zastupiteli), aby Opočno 
bylo známé jako kulturní centrum podorlického regionu, jako rodiště 
nejslavnějšího českého malíře, jako místo, kde se navazuje na tradice 
předků, místo s bohatou historií a vztahem ke všemu krásnému. Na 
tom chci pracovat, chci shánět peníze od velkých i malých sponzo-
rů, podporovat nekomerční a občanské aktivity ze všech sil. Zároveň 
předpokládám, že takto fungující kulturní Opočno postupně přitáh-
ne turisty nejen z dalších českých koutů, ale i ze zahraničí. Tito lidé 
pak přivezou peníze pro opočenské živnostníky a firmy, kterým se 
bude dařit lépe. A pak bude v obecní kase i na ty chodníky, i na všech-
no ostatní.
 Nyní chceme na podzim otevřít stálou expozici Františka Kupky 

a Luboše Sluky - našich nejslavnějších rodáků. A hned se objevují 
otázky, kolik z městské kasy to zase stálo. Řeknu vám to přesně, bude 
to okolo 300 000 Kč. Zbytek (800 000 Kč) jsme sehnali od sponzorů, 
které zajímá Opočno jako Kupkovo rodiště. Stokrát už jsem se pře-
svědčil, že přes Františka Kupku se dají navázat kontakty a spoluprá-
ce nejen u nás, ale kdekoliv po světě. A to je důležité.
 Na nářky budu tedy dál odpovídat podobně. Svět nekončí za mým 
plotem, za prahem mého bytu, hranicemi mé zahrádky. Dívejme se 
z většího nadhledu, uvidíme víc.

Štěpán Jelínek, starosta

Ž E   B Y C H O M   S E   D O Č K A L I

Mnozí jsme s obavou sledovali odchod nemocnice a lékařů z Opoč-
na. Přes jednání města a kraje, kdy jsme získali slib, že kraj z budovy 
rentgenu vybuduje malou polikliniku, jsme stále tak trochu nevěřili, 
že k tomuto kroku dojde. Nyní jsme mile překvapeni, protože práce 
na přestavbě tohoto objektu jsou v plném proudu. Můžeme se těšit, že 
se snad zdravotní péče opět přiblíží našemu městu.             Fi. 
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MIŘTE NA JELÍNKA

SMS dotazy: 720 100 618 – dotazy e-mail: starosta@mu.opocno.cz
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M Ě S T O   O P O Č N O   N A B Í Z Í

- pozemek parc. č. 1147/30 o výměře 992 m2 – VB – zasí-
ťovaný pozemek v lokalitě Ořechová.

- pozemek parc. č. 1147/57 o výměře 998 m2 – zasíťovaný 
pozemek v lokalitě Ořechová.

P O D Ě K O V Á N Í

V loňském roce jsme dokončili rekonstrukci Trčkova náměstí a Zá-
mecké ulice. Někteří byli s rekonstrukcí spokojeni, někteří ne. Ale 
jedna věc byla všem společná. Chyběly vám zde květiny a lavičky. 
Tento názor jste neměli jen vy občané, ale i my “radnice“. Pěší zóna 
byla doplněna o několik laviček a byly dodány květináče. A protože 
v Opočně máme střední školu, i když z Nového Města nad Metu-
jí, kde se učí zahradníci, požádali jsme je o spolupráci při osázení 
květináčů. Po dohodě s učitelkami zahradnických oborů žáci školy 
ochotně osázeli květináče a my jen čekali, kdy se květiny rozrostou 
a barevně rozveselí šeď Zámecké ulice. Ale naše radost netrvala 
dlouho. Do týdne vandalové květiny z květináčů vytahali. A protože 
jsme se zástupci školy domluveni na další spolupráci při osazování 
květináčů tak, aby nás těšily celý rok, říkám si, jestli to bude při ka-
ždém osázení stejné, nebo jestli nám zeleň ve městě zůstane. Přes-
to děkuji za spolupráci pracovníků opočenské Střední a Základní 
školy Nové Město n. M. a Technických služeb města Opočna při 
naší snaze o oživení Zámecké ulice.                                                     Fi.

V O D O V O D N Í ,   K A N A L I Z A Č N Í 
A   E N E R G E T I C K É   P Ř Í P O J K Y

  D O   5 0   M   D É L K Y

Přípojky vodovodní, kanalizační a energetické v délce do 50 m pa-
tří mezi stavby uvedené v § 103 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o 
územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 
pozdějších platných předpisů (dále jen „stavební zákon“), které 
nevyžadují stavební povolení ani ohlášení stavebnímu úřadu. Bo-
hužel tato formulace často svádí k domněnce, že takovou přípojku 
lze provést bez jakéhokoliv opatření stavebního úřadu. Tento omyl 
pak vede k následným komplikacím, které mohou končit naříze-
ním odstranění stavby a peněžní pokutou. A jak to tedy správně má 
být? Téměř každá stavba podléhá územnímu rozhodnutí, v němž se 
stanovují především podmínky pro její umístění. V případě uvede-
ných přípojek lze územní rozhodnutí nahradit tzv. územním sou-
hlasem a to při splnění těchto dalších podmínek: 

- záměr má být uskutečněn v zastavěném území nebo v za-
stavitelné ploše,

- poměry v územní se podstatně nemění,
- záměr nevyžaduje nové nároky na veřejnou a dopravní 
infrastrukturu.
 Územní souhlas rovněž nelze vydat, obsahují-li závazná stano-
viska dotčených orgánů podmínky, nebo nesouhlas, nebo pokud 
záměr podléhá posouzení z hlediska vlivů na životní prostředí po-
dle zvláštních předpisů. 
 Pokud je záměr v souladu se všemi dosud zmíněnými požadavky, 
pak je možno požádat o vydání územního souhlasu a to předlože-
ním typového formuláře „Oznámení o záměru v území k vydání 
územního souhlasu“, který je možno vyzvednout v kanceláři odbo-

ru výstavby Městského úřadu Opočno nebo stáhnout na webových 
stránkách města Opočna. S jeho vyplněním vám rádi pomůžeme, 
ale se základními údaji si určitě každý bez problémů poradí sám. 
Přílohou vyplněného a podepsaného formuláře bude situační vý-
kres na podkladě katastrální mapy se zakreslením předmětu zámě-
ru. V případě uvedených přípojek postačí úsečka od místa napojení 
na vodovodní nebo kanalizační řad nebo na distribuční síť k místu 
zaústění do budovy. Ze zákresu musí být patrny základní parame-
try, tedy délka, hloubka uložení, případně profil a materiál. Trasa 
musí být okótována vzhledem k hranicím sousedních pozemků a k 
sousedním stavbám. Tyto výkresy nemusí být vypracovány projek-
tantem! Vlastníci (v případě podílového spoluvlastnictví nebo spo-
lečného jmění manželů se pod pojmem „vlastníci“ rozumí všichni 
spoluvlastníci) sousedních pozemků musí vyjádřit svůj souhlas se 
stavbou podpisem, nejlépe přímo na situační výkres. Žadatel zajis-
tí, aby informace o jeho záměru bezodkladně poté, co jej oznámil 
stavebnímu úřadu (tedy po předložení vyplněného a podepsaného 
formuláře s přílohami), byla vyvěšena na veřejně přístupném místě 
u stavby nebo pozemku, na němž se má záměr uskutečnit, a to po 
dobu nejméně 30 dnů. Součástí dokladové části musí být souhlas-
né stanovisko majetkového správce technické infrastruktury, na 
kterou se bude přípojka připojovat, a vyjádření ostatních správ-
ců technické infrastruktury o existenci jejich vedení v zájmovém 
území stavby. Pokud trasa bude zasahovat do veřejné pozemní ko-
munikace (chodník, vozovka), musí být součástí dokladové části i 
rozhodnutí o povolení zvláštního užívání pozemní komunikace k 
uložení přípojky do jejího tělesa a k provedení prací. V některých 
případech mohou být vyžadovány další přílohy (např. závazná sta-
noviska dotčených orgánů), ale výčet těch nejzákladnějších a v pře-
vážné většině postačujících k vydání územního souhlasu je shora 
uveden.                 Ing. Dalibor Štěpán

s p o l e č e n s k á   k r o n i k a

V Í T Á N Í   O B Č Á N K Ů

První květnová sobota byla v Opočně ve znamení oslav. V Mariánském 
kostelíku se uskutečnilo již tradiční vítání našich nejmenších občánků. 
Této „velké“ slavnostní události se zúčastnilo celkem 18 dětiček, proto 
muselo dojít k  rozdělení na tři skupiny. Paní místostarostka Šárka Škra-
balová přivítala 8 malých slečen, 10 chlapců a jejich rodiče. Nesmíme 
samozřejmě zapomenout i na prarodiče a ostatní příbuzné, kteří se přišli 
podívat. Po slavnostním projevu a zápisu do kroniky byly dětičky obdaro-
vány malým dárečkem a maminky kytičkou. Nesmělo samozřejmě chybět 
tradiční focení v kolébce. Věříme, že se všem tato slavnost líbila a bude 
pro všechny milou vzpomínkou.                             P.K.
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Půjčovní doba o prázdninách zůstává beze změny:
oddělení pro dospělé: po, čt 8 - 12 hod, 13 - 17.30 hod
dětské oddělení: po, st 12 - 16.30 hod
Tvořivá dílna – výroba záložky do knihy
(v půjčovní dobu dětského oddělení)

P A S O V Á N Í   P R V Ň Á Č K Ů

Ve čtvrtek 7. června proběhlo v knihovně tradiční pasování prvňáčků 
na čtenáře – rytíře knih, kterého se zúčastnili žáci z prvních tříd místní 
základní školy. Knihovna se k  tomuto okamžiku přeměnila v Králov-
ství knih. Nechyběla zde ani paní královna, princezny a princové a také 
kuchařka s kuchtíkem.  Děti paní královně předvedly, jak se ve škole 
naučily číst, a protože jim to šlo moc hezky, za odměnu byly pasovány 
na čtenáře – rytíře knih.
 Celá akce by nemohla proběhnout bez pomoci dobrovolníků: Bo-
ženy Tymichové (scénář, kuchařka), Ivy Vulasové (královna), Martina 
Grulicha (kuchtík), Lukáše Vondřejce a Standy Krulicha (princové), 
Veroniky Zemánkové a Lucie Samkové (princezny), Lenky Senkové 
(dvorní dáma), Jirky Obsta (páže) a Luďka Hamáčka (fotografie). Tím-
to jim děkuji za jejich čas, který celé přípravě věnovali.
Fotografie z pasování si můžete prohlédnout na stránkách ZŠ Opočno.

za knihovnu Ing. Radka Mecnerová

G R A N T   - 
P U T O V Á N Í   Z A   K N I H O U

Od května děti z 2. B, 4. A a 4. B pod vedením svých třídních učitelek 
pilně pracovaly a vymýšlely příběhy o putování holčičky Terezky a jejího 
pejska Čárinky po Vesmíru. Tito žáci se účastní projektu pod názvem 

„Putování za knihou“, spolufinancovaného z grantového programu Mi-
nisterstva kultury ČR, Knihovna 21. Jeho cílem je vytvořit společnou 
knihu s příběhy a ilustracemi na téma Cesta do Vesmíru, a tím v dětech 
podnítit zájem o literaturu a psané slovo. V současně době je již kniha 
zkompletovaná a připravená k vazbě u paní knihařky Věry Voborníkové. 
Každé dítě si zároveň vytvořilo své vlastní leporelo s jedním příběhem a 
obrázky, a tím si vyzkoušelo část knihařské práce. Křest knihy je naplá-
nován na 25. června 2012 od 8 hodin
 Vzniklá kniha bude ke zhlédnutí v knihovně během výstavy „Jak se 
dělá kniha“ od poloviny října do poloviny listopadu v rámci oslav 110 
let veřejné knihovny v Opočně. Začátek výstavy bude doplněn o veřejné 
čtení ze vzniklého díla.

za knihovnu Ing. Radka Mecnerová

V Ý Z N A M N É  J U B I L E U M  O S L A V I L I :
Josef Franěk 30.5.1928
Irena Krejčová  31.5.1927 
Marie Dvořáková 1.6.1926
Kazimíra Chlumská 7.6.1920
Bohumila Lebedová 10.6.1932 
Božena Tošovská  12.6.1924
Stanislava Senková 19.6.1928

z p r á v y   z   k n i h o v n y   —

K N I Ž N Í   N O V I N K Y

Oddělení pro dospělé
– Lee Baker: 2. světová válka na východní frontě
 Historie-fakta-dokumenty.
– John Bremner: IQ trénink 
 Číselné hádanky.
– Erich von Däniken: Cesta na Kiribati
 Záhady.
– Francis Fukuyama: Konec dějin a poslední člověk
    Politicko-filozofické a historické dílo.
– Tess Gerritsenová: Lovkyně informací
    Thriller.
– Jan Karlach: Čína
    Střípky z jižního podnebesí.
– Lisa Kleypas: Místo v životě
    Román.
– Vladimír Liška: Ženy českých panovníků ve faktech, mýtech 
 a otaznících
 Životní příběhy patnácti manželek českých panovníků.
– Irena Obermannová: Vznášedlo
    Povídky o ženách.
– Steven Pressfield: Škorpion ve znaku
    Válečný román.
– Hana Whitton: Krásná Anna
    Historický román.
– Stanislav Zindulka - Jitka Škápíková: Moje cesta vlakem  
    dětství a naděje
    Vzpomínky.

 Oddělení pro děti
– Hana Lamková: Autíčko Tút
 Pohádky.
– Šmoulové: Šmoulové a vejce
 Pohádkový příběh.
– Doba ledová 4: Země v pohybu
 Filmový příběh.
– Květinové víly a jejich svět
 Povídání o vílách.
– Zuzana Majíčková: Fotbalový sen
 Příběh o chlapci a jeho fotbalovém snu.
– Petra Braunová: Tramvaj plná strašidel
 Příběh ze života dětí.
– John Flanagan: Bratrstvo – Vyděděnci
    Dobrodružný příběh.
– Veronica Rothová: Divergence
 Sci-fi příběh.
– Mike Goldsmith: Vědci a jejich tajemství
 Encyklopedie.
Kompletní seznam nových knih naleznete na stránkách knihovny 
www.opocno.cz/knihovna, sekce On-line katalog, Seznamy a novinky.
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P O Z O R ,   P O Z O R   –   V A R O V Á N Í ! ! !

Zvoní zvonek! Babička ho sotva slyší, ale nedá jí to a jde se po-
dívat, kdopak ji to přišel navštívit. Třeba jde sousedka na ka-
fíčko. U branky stojí hezký mladík, nový tmavý oblek a krásná 
kravata mu opravdu sluší. Spolu s ním jsou další dva fešáci. A 
hned se ptají babičky, kolik peněz platí za elektriku?! Cože? 
Tolik? No to my vám dáme slevu a ještě bonus a nebudete mu-
set rok nic platit a to se panečku ohřejete. Babička je pozve dál, 
protože přece musí najít brýle a taky aby smlouvu měla o co 
při podpisu opřít. Obchod je uzavřen a babička se vesele usmí-
vá, jak to dobře zařídila a jak jsou dnes hodní lidé na světě. Pak 
přijede její dcera a hrdé babičce přečte ta maličká písmenka 
dole pod čarou, jak bude muset babička brát elektriku deset let 
u stejné společnosti, na slevu vlastně nemá nárok, a pomalu 
je tam dovětek, že po smrti přenechá těm milým hochům stře-
chu nad hlavou. Následuje pláč, výčitky a marný pokus celou 
situaci rychle vyřešit. 
 A další situace. Je těsně po obědě. Babička si pěkně zdřímla 
a najednou někdo klepe na okno. Partička tří lidí jí nabízí krás-
né prošívané deky. A kolik myslíte, že stojí? No pro vás tisíc ko-
run! Velká akce, nikde jinde tak dobře nekoupíte! Aha, musíte 
si dojít pro peníze, tak my počkáme tady na chodbě. Babička 
se hrne pro peníze, aby jí ten super nákup neunikl. „A babič-
ko, nedala byste tady kamarádovi trochu vody, on je astmatik 
a dnes je horko a těžko se mu dýchá, však to znáte.“ Už jí stojí 
za zády, zrovna když uklízí krabičku s penězi. Dojde do koupel-
ny natočit vodu, protože tam je chladnější a to jim určitě udě-
lá dobře. Hosté slušně poděkují za vodu, babičce se klaní až k 
zemi a jdou o dům dál. Šťastná majitelka krásných nových dek 
se vrátí do kuchyňky, dlaní pohladí načechraný polštářek. To 
byl teda kauf. Pohled jí padne na otevřenou kredenc. Tu krabič-
ku s penězi si přece uklízela, tak proč leží pootevřená na šuplí-
ku?! Nadzvedne víčko a šok - letité úspory jsou fuč!!! A zase už 
jen pláč, výčitky a spolupráce s policií. 
 Bohužel mne poslední dění u nás v Opočně inspirovalo k na-
psání tohoto článku. Chtěla bych apelovat na každého občana, 
a věřte, že si nemůže být jistý člověk mladý, tělesně postižený, 
ba ani dítě, protože lidské hyeny lačnící po vlastním zisku se 
nezastaví před ničím. Přesto, že mediální masáž nám ve večer-
ních zprávách ukazuje téměř denně stejné příběhy, stejně ta 
babička důvěřivě otevře dveře a pozve CIZÍ lidi přímo k sobě 
domů. Sama, beze svědků se vydá všanc nekalému úmyslu 
bestií, které nezastaví nic. Stáří, nemohoucnost, špatná koor-
dinace, špatné vidění, samota, kterou chce důchodce rozptýlit 
nečekanou návštěvou, to všechno nahrává těmto zlodějům 
a nepoctivcům. Nikdy si nemyslete, že se to nemůže stát prá-
vě vám. Neotvírejte, nezvěte nikoho dál, nikdy neříkejte, že 
jste doma sami, a buďte ostražití ve všech případech. Nic vám 
to neudělá, když požádáte o průkazku těch, co tvrdí, že jsou 
z energetických společností, opište si údaje, opište si číslo auta 
a nestyďte se chránit si své soukromí. Slušní lidé to pochopí 
a ty, co nemají svědomí čisté, to třeba odradí a příště se vašemu 
domu vyhnou obloukem. Městské a obecní úřady jsou v tomto 
případě bezmocné, protože se jedná o soukromou aktivitu pro-
třelých podvodníků. Jistá je jedna věc: je na každém z nás, jak 
si ochrání svůj majetek, své soukromí, a zda dá zdarma k dis-
pozici svůj podpis, který má mnohdy cenu vyšší, než si všichni 
myslíme.                OS

V Ě Ř T E   N E V Ě Ř T E

Odpovědi byly správné. Jednalo se o jízdárnu, tedy spíše o to, co 
se v současné době skrývá za jejími vraty. O tom, co se uvnitř 
děje, informoval Rychnovský deník, s jeho svolením jsme text 
převzali:
 Člověk se nemusí zabývat statistickým šetřením, aby zjistil, o 
co mají turisté největší zájem. Staré objekty se těší určitě větší-
mu zájmu než satelitní městečka jak vystřižená ze žurnálu, do-
konce ani nejrůznější „historické“ napodobeniny nelákají. Stále 
více lidí cení původnost, a nejlépe od A do Z - tedy i za dveřmi.
 O původnosti exteriérů i interiérů opočenského zámku určitě 
nikdo nepochybuje, ale je jisté, že kdyby dnes kdokoliv vstoupil 
do empírové budovy stojící vpravo od zámecké brány, zůstal by 
v šoku.  Za vraty se totiž skrývá velké staveniště. Hrozí tu jeden z 
případů, kdy původnost začíná a končí fasádou, a uvnitř dostá-
vá historie na frak? V případě této budovy určitě ne, rekonstruk-
ce probíhá naopak tou nejšetrnější cestou. Vlastníkem objektu 
je Národní památkový ústav, územní odborné pracoviště Jose-
fov, díky jeho přístupu se jedná o skutečnou záchranu. 
 „Budova, která sloužila jako jízdárna, toho má za sebou už 
hodně. Hospodářský komplex, ke kterému patří, byl v roce 1812 
postižen požárem. Po požáru došlo k přestavbě celé hospodář-
ské části, sama jízdárna pak prošla dalšími úpravami, a to za-
čátkem 2. poloviny 19. století. Právě předminulé století dalo jíz-
dárně empírový vzhled,“ seznamuje se základní historií stavby 
Milan Junek z opočenského zámku.
 K dalším požárům v této části už nedošlo, současnou pře-
stavbu si vyžádal havarijní stav konstrukce krovu.  „Předmětem 
akce je generální oprava střešního pláště, spočívající ve výměně 
poškozeného řeziva a řeziva napadeného houbou, plísní či dře-
vokazným hmyzem. Z původního stavu bude zachována téměř 
polovina plných vazeb krovu, podařilo se zachránit veškeré liti-
nové prvky krovu a původní ocelová táhla, částečně budou pou-
žity měděné klempířské konstrukce (okapy, háky, apod.). Nově 
bude položena střešní krytina – eternit dacora s imitací břidlice,“ 
uvedl základní údaje Martin Malota, investiční referent NPÚ. 
 Při výrobě nových částí, ke které dochází pouze tam, kde zá-
chrana „originálů“ není možná, je dodržován původní vzhled, 
památkáři vyřešili i případy, kdy by nebyly splněny současné 
stavební normy. „Dojde ke ztužení krovové konstrukce přídav-
nými vysokopevnostními táhly. Při požadavcích památkové 
péče na zachování původních profilových dimenzí prvků krovu 
a normových požadavcích bylo zapotřebí krovovou konstrukci 
takto vyztužit,“ vysvětlil Martin Malota.
 Rekonstrukce, která by měla být hotová na konci července, 
byla vyčíslena na dva a půl milionu. Ale tím investice v Opočně 
končit nebudou, v plánu jsou i další budovy bývalého hospodář-
ského traktu. „Stav jízdárny si vyžádal zařazení do první etapy, 
která probíhá nyní, ostatní etapy jsou zatím v plánu,“ nechce 
předbíhat Milan Junek, také plány s využitím jízdárny by zatím 
byly předčasné, i když se počítá i s nimi. „V posledních letech 
byl vstup znemožněn právě kvůli havarijnímu stavu, nyní bude 
zajištěna dobrá statická funkce. Takže až bude rekonstrukce 
dokončena, bude možné uvažovat o možnosti jednotlivých ak-
cích,“ uzavírá Milan Junek. 
 A červenec přinese nejen dokončení rekonstrukce, ale i pře-
rušení naší soutěže. Příští uzávěrka je totiž 17. 7., to bude mít 
většina z vás úplně jiné starosti než odpovídat na otázky. Svo-
ji činnost pro veřejnost přeruší i letopisecká komise, přejeme 
všem krásné léto a v září zase na shledanou.               dm
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D Ě T S K Ý   D E N   S   O T V Í R Á N Í M 
K O U P A L I Š T Ě   B R O U M A R

V neděli 3. 6. 2012 se v Opočně radoval každý, kdo přišel, proto-
že se odpoledne na koupališti Broumar sešli děti i dospělí. Od 14 
hodin se tu konal Dětský den spojený se slavnostním otevřením 
koupaliště.
 Všichni účastníci se předem shromáždili u Legonu, odkud vy-
šli za pochodu mažoretek s doprovodem živé hudby a výborným 
komentátorem klaunem LUKINO. Všichni se těšili, jak slavnostně 
otevřou koupaliště a stráví na něm pěkné odpoledne spojené s dět-
ským dnem, plným soutěží her a zábavy. 
 Letos měly na starosti pořádání Technické služby města Opoč-
na a jejich zaměstnanci z koupaliště přichystali vše tak, aby akce 
probíhala bez komplikací a děti měly na co vzpomínat.
 Hned u brány s instalovanými turnikety se rozdávaly vstupenky 
na slosování o ceny s poukázkou na limonádu a soutěžní kupón, za 
který dostali soutěžící po absolvování všech soutěží při odchodu 
dva dárky. Ty se průběžně rozdávaly také u každého stanoviště, kde 
děti plnily zadané úkoly. Všem jsme mohli dávat dárky a sladkosti 
a hlavní ceny díky velké spoustě sponzorů, kteří svým darem při-
spěli na dobrou věc a zajištění odměn pro malé účastníky.
 Aby nenastal chaos v celém areálu, tak se všichni řídili pokyny 
již známého moderátora klauna LUKINA (p. Stančík) s pomocní-
ky a dozor nad koupalištěm měli tři vodníci, zhotovení v dílnách 
zdejší umělecké školy. Všichni se postupně vydali plnit soutěžní 
úkoly a mezi tím se na koupališti konal další doprovodný program. 
Děti mohly skákat v nafukovacím hradu a trampolíně, zajezdit si 
na koních, seznámit se se základy první pomoci při poraněních, 
prohlédnout si vojenskou a hasičskou techniku, ale hlavní atrakcí 
byl opět dětský kolotoč.
 Program byl dále doplněn vystoupením mažoretek z Opočna a 
taneční skupiny ze základní školy.
 Zkrátka nepřišli ani rodiče, protože pro ně měl LUKINO při-
pravenu soutěž „chyť si svého lahváče“, kde soutěžili tatínkové o 
co nejrychlejší zachycení gumového kroužku na hrdlo lahve. Nej-
větší štěstí měl účastník z Kvasin, ředitel Technických služeb měs-
ta Opočna pan Pavel Ulrich.
 Děti i jejich rodiče se celé odpoledne náramně bavili a všichni 
odcházeli spokojeni, protože o jejich pohodu a bezpečí se staral 
personál za základní školy, města a koupaliště, velký dík patří ná-
jemci občerstvení Broumarka, kde byl velký výběr jídel i nápojů. 
 Dětský den se prostě povedl i přes krátkou spršku, která účast-
níkům vůbec nevadila, protože na závěr opočenské SDH před-
vedlo techniku stříkání z hadicí, kterou některé děti vyzkoušely a 
pořádně se zmáchaly. 
 Musíme hlavně poděkovat za příspěvky všem sponzorům, Měs-
tu Opočno za finanční dar, společnosti TS města Opočna, s.r.o., 
mlékárně Bohemilk, a.s., stavební firmě Václav Kánský, firmě 
DENA - p. Matuška, společnosti 3.UP, s.r.o, občerstvení Brou-
marka - p. Otto Daněk, společnosti  ALGIDA, INTERSNACK, 
STAMONT, KOOPERATIVA, Česká spořitelna, autoservis 
Dobruška PANAM, s.r.o., KAND Dobruška, drogerie Zilvar, pa-
pírnictví SOMIPO, p. Motyčka koně, SDH Opočno, ZUŠ Opočno, 
ZŠ Opočno, hudbě ČTYŘKA, p. Michaele Krulichové, Policii ČR 
Opočno  a všem zaměstnancům koupaliště a kempu Broumar, kte-
ří přispěli ke zdaru společného odpoledne.
 Za všechno a všem, kdo se na realizaci dětského dne na koupa-
lišti podíleli, děkuje a klidnou, sluncem prozářenou sezónu přeje 
Pavel Ulrich, ředitel TSMO.

Š K O L N Í   V Ý L E T

V úterý 22. května jsme se vydali ze školy na autobusovou zastávku, 
kde na nás čekal autobus. Cesta autobusem za dobrodružstvím trvala 
přibližně třičtvrtě hodiny. Po vystoupení z autobusu jsme šli lesem 
přímo k perníkové chaloupce, kde nás přivítal Ježidědek! 
 V perníkové chaloupce jsme si zkoušeli tloušťku našich prstíčků, 
zda bychom se Ježidědkovi hodili na lopatu. Potom nám Ježidědek 
řekl cestu k perníkové chaloupce. Bylo to velmi složité, protože to byl 
samý sever, jih. Cestou jsme viděli krtka a princeznu, která spala. Při-
tom nás Ježidědek strašil. Potom zazvonil a byla tam Ježibaba s fousy 
a pekla perníky. Ta nám ukázala, jak se vyrábí perník. Ukázala nám 
však i své koště. Pak jsme šli k Ježíškovi a dále do pekla. Tam jsme 
se mohli sklouznout na pekelné klouzačce. Mohli jsme se i podepsat 
do knihy hříchů. A hned poté jsme se najedli svačinky od maminky a 
koupili si pití v hospodě. Mohli jsme si i koupit pohled s perníkovou 
chaloupkou a Ježibabou. 
 Další částí výletu byl výstup na hrad. Tam jsme se fotili. Při cestě 
zpátky jsme viděli pštrosa, jelena a kozy. Dole pod hradem jsme si 
zase mohli něco koupit k jídlu a pití. 
 Při zpáteční cestě autobusem jsme zpívali písničky, takže cesta 
rychle uběhla.Výlet se mi moc líbil a už se těším na další.

Antonín Novák. 3. B ZŠ Opočno

P Ř Í R O D O V Ě D N Á   V Y C H Á Z K A   D O 
O B O R Y

Ve středu 6. června se třída 3. B jela podívat do obory. Výlet byl v rámci 
prvouky k tématu „Živá příroda“. 
 Jeli jsme autobusem až do Záhornice. Na zastávce nás přivítala paní 
Štenclová, maminka naší spolužačky Markétky. Přinesla nám třešně a 
šla s námi kolem kravína. Došli jsme až ke vratům do obory, kde nás 
přivítali dva pejskové. Otevřel nám pan Ing. Jirka, který má na starost 
oboru. Společně jsme chodili od ohrady k ohradě. Byli tam dva mufloni 
a jedna mufloní slečna. Pán držel muflona za rohy a my jsme si ho hla-
dili. V další ohradě byl kňour a prasnice se dvěma malými selaty. Hladili 
jsme si kňoura, kterému vypadávaly štětiny, protože mu bude růst nová 
srst. Prasata jsme krmili rohlíky od paní Štenclové. Šli jsme s pánem 
k autu, kde jsme si prohlédli rohy a parohy. Pan „odborník“ nám řekl, 
kolik je v oboře zvěře. Je tam čtyři sta muflonů, dvě stě daňků a padesát 
jelenů. Pohladili jsme si černé štěňátko a šli dál jenom s paní učitelkou. 
V lese jsme si prohlíželi velké množství mravenišť, ukazovali jsme si jeh-
ličnaté i listnaté stromy, pozorovali kůru, šišky a jehličí. Z obory jsme 
vyšli u benziny a šli po cestičce až do parku. 
 Výlet byl dlouhý asi 3,5 km. Nohy nikoho nebolely a těšíme se na 
další přírodovědnou vycházku.      Luboš Šustr, 3. B
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J E D N O   Č E R V E N C O V É   V Ý R O Č Í

Své 75. narozeniny by 4. července oslavil Vladimír Brandejs.

Kdo byl Vladimír Brandejs? (4. 7. 1937 Opočno – 23. 7. 2005 
Opočno)
Básník, spisovatel, editor, pedagog a nakladatel. Slovník české lite-
ratury si všímá především jeho tvorby: byl autorem literatury pro děti 
a poezie. V jeho přírodní a reflexivní lyrice převládal žánr impresi-
onistické miniatury, jeho poezie obměňovala téma vztahu člověka a 
přírody a vzdávala hold rodnému kraji. V polovině 70. let se v jeho 
tvorbě objevují epické motivy, od konce 80. let sílí nostalgické a 
autobiografické motivy. Na tématu osudové lásky se autor pokouší 
tlumočit existenciální lidská traumata, s nimiž se pak vyrovnává v 
cyklech básnických rozjímání oslavujících životní vitalitu. Tolik vý-
tah ze slovníku. 

Jaký byl Vladimír Brandejs?
Studie Milana Blahynky s názvem Letokruhy Vladimíra B. přináší 
životopis, vývoj a rozbor tvorby. Ale odpověď na danou otázku jsem 
nenašla. A pak jsem si uvědomila, že to není chyba studie, ale otáz-
ky. Byla hloupá. Zkuste to sami - položit si otázky typu kdo jsem a 
jaký jsem. Najednou má člověk pocit, že těch bytostí v něm je příliš 
mnoho, na povrch putuje malá část. Proto asi existují nejrůznější 
metody sebepoznání, ale jak hluboko se dostávají, nevím. Neznáme 
sami sebe, jak tedy můžeme znát druhé? A konečně jsem udělala to, 
co jsem měla udělat hned. Zašla jsem do opočenské knihovny a pono-
řila se do básní Vladimíra Brandejse. 

Nálada (ze sbírky Dary žízně, 1973)

Jen zmarněným dnům
nechám své hrozby,

Neboť jsou pláňaty
na srázném úhoru.

…protože znám už pláč plodů
po vosím bodnutí.

A zbyl bych
sám travám pro ostří.

(Již dovedu ctít 
i kapku krve na cizím prstě.)

Komu (ze sbírky Odraz ve zčeřené hladině, 1997)

Při každém ohlédnutí
jsou za mnou i mí blízcí – 
mrtví.

Mé kroky slábnou.
Vzdaluji se, blížím se k nim?

Komu z nich se vypovím
a svou duši, srdce, dosud živé,
ani slovem nezradím?

Sbírka Jezero (2001) 

Vesmírné krajiny
máme vepsány do kůže.

Úžeh 
rozněcuje fantazii.

Kruh zvětšuje se od středu.

Létavice pohledů…
Jedna druhou míjí.

Jen při střetu se v nás

Neklid
mění na úžas.

Poslední báseň jsem četla několikrát a vybavil se mi při tom jiný text, 
z knihy Sofiin svět. Vybavil se mi, i když v něm není řeč o básnících…

 …Mnoho lidí má pocit, že svět je stejně nepochopitelný jako kou-
zelnický trik, kdy kouzelník z klobouku, který byl ještě před chvilič-
kou prázdný, vytáhne králíka…

… P.S. Ještě k tomu králíkovi. Možná bude lepší přirovnat ho k ce-
lému světu. My, kteří tu žijeme, jsme droboučká stvoření zalezlá 
hluboko v králičí srsti. Filosofové se však snaží vyšplhat na některý 
z králičích chloupků, aby se mohli kouzelníkovi podívat přímo do 
očí.                 dm

H U R Á   P R Á Z D N I N Y !

Taková zvolání se ponesou poslední den školního roku budovami 
naší školy. Ano, další školní rok je za námi. Co přinesl? Vždy na konci 
školního roku se snažím bilancovat. Zavedli jsme výuku informatiky 
od 5. ročníku – to je určitě plus pro žáky v dnešním technickém svě-
tě. S nabídkou volitelných předmětů jsme se, dle názorů žáků, také 
trefili – studijní seminář z českého jazyka a matematiky, konverzace 
v anglickém jazyce, základy administrativy, sportovní výchova, příro-
dovědná praktika, základy německého jazyka, základy ruského jazy-
ka.  I nabídka zájmových kroužků byla pestrá. Výstavy, školní akade-
mie, olympiády, soutěže, sportovní akce, ornitologické soustředění,… 
a mnoho dalších akcí. Naše škola se celý rok věnovala svým žákům 
po stránce vzdělávací, výchovné i společenské. Školní rok je tedy u 
konce. Ale školní budovy neutichnou ani o prázdninách. To je čas na 
opravy, zvelebování a přípravu nového školního roku. Naplánováno 
je toho hodně – plynofikace budovy a úprava dvorku čp. 4 (u koste-
la), oprava osvětlení v šesti učebnách, výmalba dvou učeben a jejich 
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vybavení novým nábytkem v budově čp. 11 (v průchodu), instalace 
nové výpočetní techniky a výmalba jedné učebny v budově čp. 313 
(u pošty). A také příprava oslav školy, neboť dvě naše budovy budou 
mít výročí. 
 Přejeme všem žákům pěkné prázdniny, dospělým pohodovou do-
volenou a v září na viděnou na oslavách školy. 
                 Mgr. Jana Hrnčířová

O B R A Z Y   A   F O T O G R A F I E 
I N S P I R O V A N É

  F R A N T I Š K E M   K U P K O U

Chodbami plnými abstrakcí se pyšní naše radnice. Vystavená díla 
však nevznikla pouze pro výstavu, jejich příběh je mnohem zajíma-
vější. 
 Opočno se snaží o přiblížení Kupkova díla, jednou z cest je pro-
jekt Opočno Františka Kupky. Ten počítá i s mládeží, už loni radni-
ce oslovila místní školy. Tvořit začali všichni - od těch malých až po 
středoškoláky. Zadané téma bylo Čtvero ročních období Kupkova 
Opočna, technika – kresba, malba, fotografie. S instalací na úřadě 
školy nepočítaly, přesto se pustily do díla. „Byla to příležitost se-
známit děti s abstraktní tvorbou. Běžně slýcháme hodnocení typu – 
vždyť není poznat, co to je, to by uměl každý. Ale k věrnému obrazu 
stačí fotoaparát. Malíř má oproti němu možnost svého vidění. Když 
jsem žákům ukazovala např. studie k obrazu Dvoubarevná fuga, na 
jejímž začátku byla dívenka hrající si s míčem, zaujalo je to. Hodně 
jsme diskutovali i nad dalšími Kupkovými obrazy. Sama jsem velkou 
obdivovatelkou jeho abstrakcí, snad jsem dětem něco předala,“ věří 
Kamila Panenková ze ZUŠ. 
 13. 6. proběhlo slavnostní zahájení výstavy, byli tu i tvůrci. Jak to 
bývá, nechyběla hudba a občerstvení, ale nezvyklé bylo věkové slože-
ní – od dětí z mateřských škol až po středoškoláky. A bylo možné se 
jich ptát na jejich díla. „S paní Panenkovou jsme mluvili o narůstání 
tvarů, to jsem zkusil převést na výkres,“ říká Jan Pultar ke svému 
obrazu. „V dolní části jsou přímé linie, směrem nahoru se zaoblují. 
Jsou to tvary z přírody, barvy jsem vybral podle ročních období. Není 
důležité, co to je, každý v tom může vidět něco jiného,“ vysvětlil mi 
Jan Pultar, a možná ani netuší, že se svou odpovědí dotkl toho, co je 
na abstrakci krásné. Zdá se, že přibližování Kupkova díla se daří. A 
výstava? „Obrazy a fotografie nás nadchly, Kupka by měl radost. Pro-
to jsme instalovali jejich výstavu v prvním a druhém patře Městského 
úřadu, část je umístěna v informačním centru. Budou zde k vidění až 
do konce července,“ sdělila místostarostka.             dm

S M R T   T A L E N T O V A N É H O   Š E V C E 
P O   T Ř I C E T I   L E T E C H

První, co mě upoutalo, byl čistý bílý list papíru na výlepové ploše, na 
kterém stálo stroze a tajemně: „Vrah se vrací na místo činu!“ Zabli-
kaly mi v hlavě dvě otázky „Kdo je vrah?“ a „Kde je to místo činu?“. 
Odpověď mi dali až autoři celé akce Petr Fábera (správce KND) a 
Pavel Anděl (vedoucí informačního centra).  Po třiceti letech od natá-
čení detektivního příběhu Smrt talentovaného ševce bude v tehdejší 
Zámecké vinárně promítán a komentován film, který byl filmován 
v našem Opočně. A přijede i sám pan režisér Schmidt osobně.  Pak 
už následovala několikadenní práce a snaha uvést dané prostory do 
přijatelného stavu. Mužská část se postarala o vymalování a na nás 
čekal úklid. Zajistit občerstvení, napéct něco dobrého a už mohli 
chodit první hosté. Nakonec se sešlo tolik lidí, že na některé nevyšlo 
místo k sezení. Atmosféra filmu nás vtáhla do let dávno minulých a 

spolu s komentářem pana režiséra nás nechala nahlédnout i do záku-
lisí natáčení. Našlo se pár Opočeňáků, kteří si ve filmu zahráli, takže 
se připojili k vyprávění a podělili se o své zážitky. Panovala příjemná 
nálada a celá akce připomínala spíš rodinné setkání po letech než co-
koli jiného. Kdo chtěl, tak poseděl do pozdních nočních hodin a vzpo-
mínky navazovaly jedna na druhou. Byl to opravdu moc hezký večer. 
Závěrem bych chtěla poděkovat všem, kteří akci nejen vymysleli, ale 
hlavně přiložili ruku k dílu a neváhali svůj volný čas věnovat přípravě 
a realizaci celého tohoto výjimečného setkání.                      OS

L O U T K Y   S E   P Ř E D S T A V U J Í

Když Petr Fábera, správce KND, přišel s nápadem vystavit v přízemí 
budovy loutky, bral to jako dárek k jejich osmdesátinám. Ale vypadá, 
že je to i dárek opočenskému loutkovému divadlu, jedná se totiž o 
tu nejlepší propagaci. „Kromě jednotlivců tu byly i třídy z mateřské, 
základní a umělecké školy, překvapilo mě, že mnozí ani nevědí, že 
tu loutkové divadlo funguje. Děti se ptaly, kdy se bude hrát, chtějí vi-
dět loutky v pohádce. Takže jsem i z tohoto důvodu rád, že se výstava 
připravila,“ hodnotí akci Petr Fábera. Důvodem úspěchu byl určitě 
způsob instalace výstavy - loutky byly umístěny ve svém domovském 
prostředí. Což byl asi pracnější přístup než jejich prosté vystavení, 
ale vyplatil se. Scény s kulisami, nasvícení  barevnými reflektory, to 
vše změnilo prostor v pohádkový svět, kde se líbilo dětem i dospělým. 
Což je dobře, protože diváky potřebuje každé divadlo, jinak by padlo 
a loutky by skončily v některé skříni. I to jim totiž bylo předpovídáno. 
Zjistila jsem to při hovoru s panem Tomášem Fáberou, který s opo-
čenskými loutkami žije už padesát let. A jak se k nim dostal?
 „Taťka dělal vedoucího kina, často jsem za ním chodil. V KND 
jsem byl jako doma, líbilo se mi všechno, co souviselo s kinem a diva-
dlem. V roce 1958 jsem odešel do hodinářské školy v Polné u Jihlavy, 
tam jsem začal vodit loutky. A už mi to zůstalo. Když jsem se v roce 
1962 vrátil do Opočna, hned jsem se do loutkového zapojil a zůstal 
jsem mu věrný dodnes,“ shrnul svoji loutkářskou minulost a součas-
nost Tomáš Fábera. Stejně jako on zůstaly divadlu věrné i loutky, jen 
si musely zvyknout, že se občas s některým vodičem musí rozloučit. 
Ale loučení je těžké, každý se snaží být s nimi co nejdéle, a tak je zhru-
ba desetičlenný kolektiv věkově pořádně různorodý. To dokazují i 
Fáberovi – dnes vodí oba, Tomáš i jeho syn Petr. 
 Loutky jsou, vodiči jsou, proč tedy hrozil konec loutkového diva-
dla v Opočně? „Není to tak, že by hrozil přímo konec. Ale v roce 1988 
se to tu předělávalo. Architekt úplně zrušil prostor pod jevištěm, kde 
byli při hraní čtenáři, kteří za loutky mluvili. Zdůvodnil to tím, že tu 
vznikne místo pro divadla malých forem, protože na loutkové už stej-
ně nikdo chodit nebude,“ usmívá se Tomáš Fábera, a právem - loutko-
vé divadlo si na návštěvnost stěžovat nemusí. Volná místa se sice vždy 
najdou, ale není jich moc, dá se mluvit o příjemném zaplnění sálu. 
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Dobrušky, okolních obcí i vzdálenějších lokalit regionu. Při nedáv-
ných oslavách (65 let od vzniku školy) byly prostory SPŠel•it využity 
i k prezentaci regionálních firem, jejich výrobků, služeb i možností 
profesního uplatnění techniků nebo spolupráce s dalšími subjekty. 
Propagaci a popularizaci technicky zaměřených povolání podpoři-
ly i přednášky, prezentace softwarového vybavení a audiovizuální 
prezentace. I nadále budou podobné akce pokračovat v rámci dní 
otevřených dveří školy.
 SPŠel•it Dobruška má dlouhou tradici a je nedílnou součás-
tí školství ve městě i v regionu. Přejeme škole i do budoucna, aby 
nadále zůstala uznávaným centrem odbornosti a vzdělanosti v celé 
oblasti.                   M. Maršík

U Ž   K V E T O U ?

Objeví-li se v éteru tato otázka, vím, že patří mně, z Brna ji posílá 
Jan Škrdlík a jedná se o opočenské lípy. Je to zvláštní otázka i v tom, 
že se týká jenom některých lip, a to na kamenném Trčkově náměstí, 
v zemědělské škole, a té u zvonice, poblíž Mariánského kostelíka. 
Pro mne je znamením, abych začal přírodu prosit a přemlouvat, 
mohu to prý zkusit i s čarováním, jen ať lípy kvetou letos např. od 29. 
června do 7. července, aby provázely účastníky hudebních interpre-
tačních kurzů v plné kráse a objaly je svou vůní. 
 Jmenovaná místa jsou totiž těmi, kde se budou převážně zdržo-
vat účastníci Hudebních interpretačních kurzů Opočno. Letos již 
podeváté. Slovo zdržovat tady neznamená zahálet. Na to nebudou 
mít čas, protože je v pátek 6. července čeká Závěrečný koncert, kde 
vydají počet ze své práce. Lektoři se naopak „představí“ na Zahajo-
vacím koncertu v neděli 1. července. A co středa 4. července? Ta na-
večer na nádvoří zámku přinese uvolnění v podobě komponovaného 
pořadu. V dobré paměti máme Dvořákovské mystérium, Básně na 
stránku (básně J. Škrdlíka, hudba J. Matyse, obrazy J. Břízové), Je 
Bach pasé? nebo původní koncertní komediální revue A co vy, pane 
Kolego?! Na letošní, v pořadí již III. díl „Kolegy“, nesoucí podtitul 
operní divec v roli bledé Rusalky, se těšme už teď. Že protagonisté 
mají smysl pro humor a hravost, jsme se přesvědčili už v předcho-
zích dvou dílech. 
 Jitka Koláčná Břízová nám poslala ukázku ze svého působení na 
ZUŠ v Jičíně, který slouží jako jeden z inspiračních zdrojů pro všech-
ny scénáře „kolegovských“ přestavení. Více najdete v naší pozvánce-

-programu. Stačí se pro ni stavit v knihovně, v Informačním centru, 
v Zámecké vinotéce na Kupkově náměstí či na webových stránkách 
města. Jistotou nad jistoty jsou koncerty IX. ročníku Hudebních in-
terpretačních kurzů.                                 Ivo Kašpar

Necháte se nachytat?
Najdete celkem 19 chyb? Hodně štěstí!

Antonín Dvořák
Antonín Dvořák se narodil roku 1824 ve vesnici poblíž Prahy - v 
Litomyšli. Za Mládí napsalv šesti letech svou první operu. Bydlel v 
Neholazevsi. Jeho otec byl řezbářem, a tak i mladý Antonín se stal 
řeznickým tovaryšem. Znal se s Bedřichem Smetanou. Byl to jeho 
první učitel na hudební škole. Hrál na violoncello. Antonín Dvořák 
byl skladatel. Objevil oceán. Atlantský oceán přeletěl jako první. 
Učil se ve Švédsku a tam i působil. Byl ředitelem na základní umě-
lecké škole v New Yorku. Napsal skladbu k letu do vesmíru. Bývá 
nazýván skladatel „kosmonaut“. Jeho nejslavnější skladba je Píseň 

„Z nového města“. Napsal operu Sněhurka. Zemřel v roce 1940.

 A jak se dělá loutkové divadlo teď, když zmizel prostor pro čtená-
ře? Jsme domluveni, že se na podzim přijdu podívat na pohádku z 
té druhé strany. A snad to bude hezké rozloučení s „loutkovým výro-
čím“, když vyjde článek, jak to loutky se svými přáteli vlastně všechno 
zvládají.                  dm

M A T U R I T Y   N A   P R Ů M Y S L O V C E
  V   D O B R U Š C E

V životě každého studenta 4. ročníku střední školy je nejobávanějším 
obdobím poslední čtvrtletí školního roku. Je to doba, kdy probíhají 
maturitní zkoušky. Letos podruhé skládali žáci jednak státní část 
maturitní zkoušky, která se sestávala z českého jazyka a literatury 
a cizího jazyka nebo matematiky, a jednak část školní. Na SPŠel•it 
v Dobrušce završilo studium 85 žáků ve třech maturitních třídách. 
Prezentovali své znalosti, dovednosti, zralost, připravenost na život 
i na svoji další profesní kariéru, kterou si budou budovat jako odbor-
níci v technických oborech. Řada z nich bude pokračovat na vysokých 
školách technického zaměření nebo se věnovat studiu informačních 
technologií či ekonomiky a managementu a rozšíří později řady ab-
solventů, kteří zastávají významné a důležité pozice. Školu opouštěli 
s maturitním vysvědčením v kapse, úsměvem na tváři, vzpomínkami 
a hezkým pocitem, že se jim právě podařilo odměnit sebe i své rodi-
če a blízké. Žáci školy, kteří v průběhu studia úspěšně absolvovali 
síťovou akademii CISCO, získali mezinárodně uznávaný certifikát 
v oblasti počítačových sítí, který jim může usnadnit uplatnění v této 
oblasti. Také letos si všichni studenti odnášejí Europass, objasňující 
informace obsažené v oficiálním osvědčení, aby byly lépe srozumi-
telné pro zaměstnavatele a instituce mimo naši zemi, který tak otvírá 
dveře pro práci i studium v zahraničí.
 Mezi maturanty je letos kromě absolventů tradičního oboru elek-
trotechnika také 61 studentů oboru informační technologie, který se 
začal na škole vyučovat před pěti lety. Po zdárném složení maturity 
tedy budeme opět čekat na zprávy o úspěšném uplatnění v praxi i 
o úspěších při dalším studiu. Ve škole bude i v dalších letech stabilní 
prostředí s dvanácti třídami a budeme i nadále žákům základních 
škol nabízet zajímavé a perspektivní studijní obory, aby se mohli po 
čtyřech letech studia úspěšně ucházet o odbornou práci v technic-
kých a ekonomických oborech nebo o další studium na technických 
i jiných školách. Nabídka školy pokrývá spektrum elektrotechniky 
a informačních technologií, a to od zaměření na počítačové řídicí sys-
témy, které podporují velké elektrotechnické firmy v regionu, přes 
zaměření na aplikace počítačů a správu sítí, oblíbené chlapci, jejichž 
cílem je stát se IT specialistou, až po zaměření na firemní softwarové 
aplikace, kde studují i dívky. Letošní maturanty ve škole nahradí od 
září studenti, kteří byli nově přijati ke studiu v prvním ročníku. Kromě 
již tradičního zájmu o studium informačních technologií je letošní rok 
již druhým, kdy jsme zaznamenali výrazné oživení zájmu o obor Elek-
trotechnika, po jehož absolventech je na trhu práce velká poptávka.
 V poslední době došlo ve škole i k řadě významných pozitivních 
změn. Žáci mají k dispozici rekonstruovanou tělocvičnu a další nově 
vybudovanou učebnu s moderní výpočetní technikou, využívají  i 
notebooky při interaktivní výuce v rámci realizace projektu z pro-
středků EU. Se školou rozšířila spolupráci řada firem z technické 
praxe a byly navázány kontakty s oborově příbuznými vysokými 
školami v regionu. Škola získala pro výuku odborníky s praktickými 
zkušenostmi a zahájila také vzdělávání dospělé populace. V rámci 
účasti v projektu Antixeno a výuky multimédií vytvořili studenti ve 
škole sady výchovných videoklipů. Postupná modernizace je dobře 
patrná i na vybavení prostor dílen a laboratoří pro odbornou výu-
ku. Změny ve škole neunikly ani pozornosti a zájmu veřejnosti z 
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Č E R V E N   2 0 1 2

 1. 6. – 31. 7. 2012 v KND
 ve všední den od 9 do 15 hod.,  o víkendech od 10 do 15 hod.

— VÝSTAVA OPOČENSKÉHO 
 LOUTKOVÉHO DIVADLA

 31. 3. – 1. 9. 2012 Mariánský kostelík
— FRANTIŠEK KUPKA
 úterý  až neděle od 13.30 do 15.30 hodin
 Mimo tuto dobu (a to i v pondělí) je možné zavolat pracovníka,  
 který přijde otevřít, na následující číslo: 724 886 168, a to pouze  
 ve všední dny. O víkendu je k dispozici druhý telefon: 721 114 248  
 (p. Tymichová). Doby, kdy není možné se podívat na výstavu, jsou  
 vždy v sobotu dopoledne (kvůli svatbám).

 pátek 29. června – 6. července 2012
— HUDEBNÍ INTERPRETAČNÍ KURZY OPOČNO 2012  
 „HUDBA – TAJUPLNÝ OSTROV“
 neděle 1. 7. Zahajovací koncert lektorů, 
 Mariánský kostelík v Opočně v 19.30 hodin
 středa 4. 7. A co Vy, pane kolego III. aneb operní divec v roli bledé  
 Rusalky, nádvoří zámku Opočno v 18 hodin
 pátek 6. 7. Závěrečný koncert účastníků HIK Opočno 2012,
 Mariánský kostelík v Opočně v 18 hodin

 14. 6. – 31. 7. 2012 Městský úřad Opočno
— ČTVERO ROČNÍCH OBDOBÍ KUPKOVA OPOČNA
 Výstava prací dětí opočenských škol v prostorách městského úřadu  
 a informačního centra.
 Otevřeno denně ve všední dny od 8 do 14.30 hodin

 sobota 30. června 2012 od 9 hodin
— DĚTSKÝ BRANNÝ DEN
 Pořádá SDH Čánka. Již třetí ročník této akce se koná opět na trase    
 - Lišťovina, třešinkovou alejí a přes Čánku k hasičské zbrojnici.  

 sobota 7. července 2012 od 10 hodin, Čánka – hřiště
— „ČÁNECKÝ POHÁR“
 Sbor dobrovolných hasičů v Čánce Vás srdečně zve na akci 
 nazvanou "Soutěž v požárním útoku o Čánecký pohár". 
 Od 10 hodin proběhne soutěž žáků a od 14 hodin bude 
 následovat soutěž mužů a žen. Občerstvení zajištěno.

 pátek 20. července 2012 od 19.30 v Mariánském kostelíku
 KONCERT K 20. VÝROČÍ ZALOŽENÍ OPOČENSKÉ  
 BESEDY 
 projekt Bible a Bach. Alfréd Strejček – recitace, Iva Kramperová –  
 housle

 sobota 21. července 2012 od 19 hodin na Trčkově náměstí
— OPOČNO FEST
 Nový hudební festival v Opočně.
 Zahraje  ČÍ JE TO VINA?,  ELECTRIC SHOES, ŽEŇ-SEN
 Občerstvení zajištěno. Vstupné dobrovolné!

 pátek 27. července 2012 od 19.30 hodin v Mariánském kostelíku
— KONCERT
 Pořádá Opočenská beseda. Vít Chudý – housle, Helena Tamelová –  
 soprán, Přemysl Kšica – varhany

Základní škola Opočno všechny
srdečně zve na  oslavy výročí školy - 
110 let od otevření budovy čp. 313 
(u pošty), 105 let od otevření budovy čp. 
11 (v průchodu)
v pátek 14. září 2012 a v sobotu 
15. září 2012. 

Program:
Pátek 14. září 2012 od 19 hodin koncert v KND. 
Sobota 15. září 2012 od 14 hodin – slavnostní zahájení oslav 
na budově čp. 4 na Trčkově náměstí (u kostela),
 postupně prohlídky všech budov školy, doprovodný program. 

Z A   T A J E M S T V Í M 
O P O Č E N S K Ý C H   S K Ř Í T K Ů

Město Opočno ve spolupráci s  autorkou již dvou úspěšných 
knížek pro děti paní Boženou Tymichovou připravilo pro děti a 
jejich rodiče letní hru „Za tajemstvím opočenských skřítků“.
Hra je tvořena zábavně-poznávací formou, při které děti plní 
úkoly skřítků, a to v historické části města, čímž zároveň Opočno 
poznávají. Hra trvá max. 1 hodinu, ale není časově omezena, mů-
žete ji kdykoliv přerušit, ať už pauzou na oběd či návštěvou zám-
ku nebo si ji jednoduše nechat na další den. Za správné splnění 
všech úkolů obdržíte v informačním centru malý dárek, slevové 
poukazy na zmrzlinu U Maxe, ubytování v penzionu Jelínek a ná-
kupy v obchodě „Dárky Mila“.
Herní plán a úplné informace obdržíte v Informačním centru 
Opočno. 
Budeme se těšit na vaši návštěvu! 

ATELIÉR RENATA
vás zve do NOVĚ otevřených prostor
Interiérové dekorace, dárkové předměty, moravská vína.
Přijďte se podívat a posedět u výborné kávy, či sklenice sudového 
vínečka. 
Otevřeno: úterý – pátek od 10 do 17 hodin.
ATELIÉR RENATA , Nádražní 705 (v areálu proti nemocnici).
Více na www.atelier-renata.cz

Č T V E R O   R O Č N Í C H   O B D O B Í 
K U P K O V A   O P O Č N A

Město Opočno vás zve na výstavu prací dětí opočenských škol na 
téma „ Čtvero ročních období Kupkova Opočna“ s podtitulem 

„Kupka by měl radost“. Výstavu můžete zhlédnout v prostorách 
Městského úřadu a Informačního centra Opočno každé pondělí 
a středu od 8 do 17 hodin a v další všední dny od 8 do 14.30 hodin. 
Obrazy a fotografie budou každé dva týdny nově doplňovány.
Přijďte se podívat.            Pracovníci IC

MDDr. Jana Andělová oznamuje, že od 1. 7. 2012 
ruší pevnou telefoní linku do své zubní ordinace a bude 

používat pouze číslo 724 086 103.

inzerce

UPOZORŇENí
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Obec Mokré a Knihovna U Mokřinky
zvou všechny 

dne 30. 6. 2012 ve 14 hodin
na místní hřiště v Mokrém

na slavnostní přivítání s kapitánem osamělé a víc
 než 8 měsíců dlouhé nonstop plavby Petrem Ondráčkem,

který v zápase s Neptunem a oceány neprohrál, byť nezvítězil.

Tato akce se koná pod záštitou hejtmana 
Královéhradeckého kraje 

Bc. Lubomíra France

Akci podpořili:
Královéhradecký kraj

Pilsner Urquell
Expres Menu

Pekárna Marta Dobruška

C Y K L U S   O P O Č N O   H U D E B N Í 
P Ř I C H Á Z Í   S   N O V I N K O U

A vzav hůl svou do ruky své, vybral sobě pět kamenů hladkých 
z potoku a vložil je do mošničky pastýřské, kterouž měl, totiž 
do pytlíku, a prak svůj v ruce nesl a přiblížil se k Filištínským. A 
když pohleděl Filištínský a uzřel Davida, pohrdal jím, proto že 
byl mládeneček a ryšavý a krásného vzezření…
 Ozval se milý můj a řekl mi: Vstaň, přítelkyně má, krásná má, 
a poď. Nebo aj zima pominula, prška přestala a odešla. Kvítíč-
ko se ukazuje po zemi, čas prozpěvování přišel, a hlas hrdličky 
slyší se v krajině naší…
 Pokud by se vás někdo zeptal, z kterých knih pochází tyto dvě 
ukázky, a řekli byste, že obě z jediné, měli byste pravdu. Je mož-
né, že ti, kteří v ní nikdy nelistovali, by téměř nevěřili, ale tyto 
texty jsou skutečně vybrány z Bible svaté (Starý zákon). Prá-
vě příběhy Starého zákona jsou základem projektu s názvem 
Bible a Bach, který Opočenská beseda připravila na pátek 20. 
července v Mariánském kostelíku, začátek je v 19.30 hodin.
 Projekt je kombinací recitace a hudby, protagonisty jsou Iva 
Kramperová (housle) a Alfréd Strejček (recitace). Iva Krampe-
rová se řadí mezi naše nejvýznamnější houslistky a náš přední 
recitátor Alfréd Strejček je podobnými pořady pověstný. Jeho 
Vivat Comenius se hrál ve třiceti zemích světa. 
Projekt, který bude uveden v Opočně, je spojením biblických 
textů a hudby J. S. Bacha. Toto spojení je logické, Bach byl hlu-
boce věřící. Albert Schweitzer, autor obsáhlé Bachovy biogra-
fie a vynikající interpret Bachova díla, o něm napsal: "Hudba 
mu je bohoslužbou, Bachovo umění a celá jeho osobnost spo-
čívají na jeho zbožnosti. Pro něho zvuky neodeznívají, ale stou-
pají k Bohu jako nevyslovitelná chvála."  
 Bach a Bible se určitě zařadí mezi nejkrásnější koncerty le-
tošního cyklu Opočno hudební, přijměte naše pozvání. 
                  Opočenská beseda

* Psí domov Lukavice a OS PES SENIOR *
srdečně zve všechny své příznivce na 

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ, 
který se koná dne 23. června 2012 

v Psím domově v Lukavici u Rychnova nad Kněžnou
od 10 do 16 hodin

 Pro děti budou připraveny různé soutěže i osedlaný kůň
Vstupné – pro pejsky „něco na zub“ 

U P O Z O R N Ě N Í   P R O 
N Á V Š T Ě V N Í K Y   K O D Y M O V A 

N Á R O D N Í H O   D O M U

Upozorňujeme všechny návštěvníky a uživatele Kodymova 
národního domu, že probíhají stavební práce na tomto objek-
tu. Z toho důvodu nelze užívat zadní vchod do budovy. Je zde 
zřízeno staveniště a probíhají zde stavební práce. V případě, že 
se jedná o uživatele, kteří mají klíče pouze od zadního vchodu, 
mohou se o zapůjčení náhradních klíčů domluvit se správcem 
KND panem Fáberou. Vstup zadním vchodem je nebezpečný a 
vstupujete do označeného oploceného staveniště, kam je vstup 
zakázán.                 Fi.

  — H O K E J B A L O V Á  L I G A

6. kolo - 3. června
Pohoří - Meteor HK  2:5 (1:2, 1:0, 0:3)
B: Vencl (Škoda P.), Lukášek (Mňuk) – Kožíšek (Erban), Pá-
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tek (Daňo), Kosina (Kožíšek, Tuček), Řezníček (Erban), Daňo 
(Kosina)
Little Bastards - Trefa 2:11 (0:2, 1:4, 1:5)
B: Steklík (Michl), Smola – Holeček (Novotný), Holeček 
P. (Hajník), Řehák (Čtvrtečka, Chadim), Franc (Čtvrtečka),  
Čtvrtečka (Řehák, Kopecký), Dudadík (Holeček P.), Dudadík 
(Řehák), Dudadík (Řehák, Čtvrtečka), Dudadík (Jedlička), 
Franc (Řehák), Jedlička (Hajník)
Lady Bugs - České Meziříčí 0:13 (0:4, 0:5, 0:4)
B: Žďárek (Petr, Dostál V.), Petr (Šejnoha, Macháček), Petr 
(Žďárek), Rail (Hudeček, Dostál V.), Brouček (Rail, Dostál J.), 
Petr (Šejnoha), Krajňák (Dostál V., Rail), Petr (Bouz), Herzán 
(Šejnoha), Rail (Bouz), Šejnoha (Herzán, Petr), Herzán (Petr), 
Petr (Herzán, Šejnoha)
7. kolo - 10. června
Meteor HK - Lady-Bugs 3:8 (0:1, 0:2, 3:5)
B: Drbohlav (Kosina), Pátek (Kosina, Tuček), Kašpar (Řez-
níček, Pátek) - Trubač D. (Vaňát), Světlík (Blasko, Trubač D.), 
Blasko (Rejchrt T., Trubač M.), Vaňát (Světlík, Blasko), Sedlák 
(Bartoň), Blasko (Trubač D.), Bartoň, Javůrek (Rejchrt T.)
České Meziříčí - Little Bastards 9:2 (2:1, 3:1, 4:0)
B: Šejnoha (Herzán, Dostál V.), Šejnoha (Krajňák), Dostál V. 
(Šejnoha), Herzán (Šejnoha), Rail (Šejnoha, Dostál V.), Šejno-
ha (Krajňák, Bouz), Krajňák (Šejnoha, Herzán), Herzán (Šej-
noha) - Flégl, Macek (Steklík)
Trefa - Pohoří 6:4 (0:1, 3:1, 3:2)
B: Jedlička (Šesták), Řehák (Čtvrtečka), Čtvrtečka (Dudadík), 
Řehák (Dudadík), Čtvrtečka (Holeček P.), Jedlička (Holeček) 

– Junek (Vencl), Vencl (Zelinger D.), Vencl (Junek), Junek 
(Vencl)
8. kolo - 17. června
Pohoří - České Meziříčí 3:14 (1:4, 1:7, 1:3)
B: Lukášek V., Vencl (Zelingr D.), Vencl (Junek) – Hudeček 
(Krajňák, Rail), Macháček (Šejnoha), Petr, Šejnoha (Machá-
ček), Šejnoha (Brouček), Dostál V. (Petr), Šejnoha (Rail), Rail 
(Hudeček), Harapát (Krajňák, Rail), Rail (Hudeček), Bouz, 
Minařík(Petr, Šejnoha), Krajňák (Bouz), Brouček (Šejnoha, 
Petr)
sobota 16.června
Little Bastards - Lady-Bugs 1:12 (0:3, 0:3, 1:6)
B: Smola (Hrudík) – Blasko (Trubač), Rejchrt (Světlík), Em-
mer (Bartoň), Emmer (Trubač D.), Blasko, Trubač D. (Em-
mer), Emmer (Bartoň), Blasko (Emmer), Blasko (Vaňát), 
Bartoň (Trubač D.), Trubač D., Vaňát (Trubač D.)

  — F O T B A L O V É  Z Á P A S Y

M U Ž I   A   -   1 . B   t ř í d a   s k . B

24. kolo - 2. června
Opočno - Provodov 6:1 (3:0) B: Tláskal, Školník, Polák O., 
Hrabala J., Hrabala J., Hrabala J.
Žluté karty 2:5, červená karta 0:1(Bek – Provodov)
Výsledek vypadá sice jednoznačně, ale průběh hry takový urči-
tě nebyl. V prvním poločase jsme měli mírnou převahu, Provo-
dov však zlobil nakopávanými míči za naši obranu. Naštěstí se 
ujaly dvě standardky a těsně před poločasem ještě zvýšil stře-
lou z vápna Ondra Polák na 3:0. Měli jsme i další šance, ale vý-
kon optimální nebyl. Na začátku druhého poločasu byl po pou-
hé minutě na hřišti vyloučen provodovský Bek a hosté museli 
dohrávat o deseti. Přesto nás zatlačili na naši půlku a dokonce 
se jim podařilo snížit na 3:1. V té chvíli jsme potřebovali nový 

impuls, který měl vnést do naší hry střídající Jiří Hrabala. Ten 
se za důvěru odvděčil trenérovi třemi brankami vstřelenými 
během šesti minut, což nás uklidnilo a zbytek zápasu jsme již 
dohrávali v pohodě.
25. kolo - 9. června
Nové Město n. M. - Opočno 1:2 (0:0) B: Hrabala J., Krulich 
(z penalty)
Do Nového Města jsme jeli s cílem vybojovat aspoň remízu, 
která by nám výrazně pomohla v bojích o záchranu. První po-
ločas jsme se zaměřili na defenzívu a mnoho útočných akcí 
nebylo z naší strany vidět. Domácí lépe kombinovali a nám se 
nedařilo udržet míč. Město si vytvořilo několik šancí, ale jejich 
koncovka byla buď nepřesná, nebo nás podržel výborný Kru-
lich v brance. Domácí šli do vedení brankou Zákravského po 
utěšené střele z dobrých 35 metrů. Nám se podařilo srovnat 
Hrabalou, kterého našel milimetrovým centrem od rohové-
ho praporku Ondra Přibyl. Vzápětí jsme mohli inkasovat, ale 
na Paďoura vytáhl jeden ze svých skvělých zákroků opět Kru-
lich. Těsně před koncem namazal jeden z obránců O. Přibylo-
vi, který se řítil sám na branku. Jeho střela si sice našla místo 
mezi třemi tyčemi, ale pouze v náručí domácího gólmana. Za 
tři minuty byl sražen ve vápně O. Přibyl a nařízenou penaltu 
proměnil neomylný Krulich. Do konce zápasu jsme už výsle-
dek udrželi a získané tři body mají pro nás cenu zlata v bojích 
o záchranu. 
26. kolo - 16. června
Opočno - České Meziříčí 4:0 (1:0) B: Přibyl T., Přibyl O., 
Musil J., Školník M.
V posledním zápase sezony nám k udržení v 1. B třídě stači-
la remíza, ale na to jsme nechtěli spoléhat. Začátek zápasu se 
nám však moc nevydařil. Hosté nastoupili s hodně mladým 
týmem, který naštěstí nedokázal naše chyby trestat. Před zá-
věrem poločasu nám ale bylo dopřáno, když se poprvé v sezoně 
trefil Ondra Přibyl. Meziříčí mělo pouze jednu šanci po střele 
Slánského. Ve druhém poločase jsme už bojovali pouze s hos-
tujícím brankářem Fryntou a naší žalostnou koncovkou. Na-
konec jsme se přece jenom ještě třikrát prosadili a zaslouženě 
vyhráli. 
 V konečném účtování patří našemu týmu 10. příčka tabulky.

M U Ž I   B   -   O k r e s n í   p ř e b o r   I I I .   t ř í d y

20. kolo - 2. června
Albrechtice B - Opočno B 4:0 (1:0)
21. kolo - 9. června
Vamberk B - Opočno B 0:0 - na penalty 2:1. 
22. kolo - 17. června
OpočnoB - Černíkovice B 2:1 (0:0) B: Gábor P., Navrátil Z.
Sezonu jsme ukončili uprostřed tabulky na 6. místě.

M L A D Š Í   Ž Á C I   -   K r a j s k ý   p ř e b o r   m l . ž á k ů

1. kolo nadstavby -  2. června v Opočně
Opočno - Dvůr Králové 5:0 B:  Šnajdr M., Filip P., Bílek V., 
Rada T., Brožek Š.
Opočno - Vamberk 6:1 B: Filip P. 2, Bílek V., Franc J., Lhotský 
D., Franc T.
2. kolo nadstavby - 10. června v Opočně
Opočno - Červený Kostelec 4:0  B: Rada T., Bílek V., Filip P., 
Král F.
Opočno - Olympia HK A  2:2 B: Franc J., Bílek V.
3. kolo nadstavby 16. června v Opočně
Opočno - Náchod   0:5
Opočno - Kostelec n. O 3:3 B: Rada T. 2, Bílek V.



Opočno - Červený Kostelec  1:1 (0:0) B: Baše M.
Olympia HK A - Opočno   6:0 (3:0)
3. kolo nadstavby -  16. června v Opočně
Opočno - Náchod   3:2 B: Brožek M. 2, Bohuňovský B. 
Opočno - Kostelec n. O   3:1 B: Prostředník L. 3

M L A D Š Í   P Ř Í P R A V K A   -   O k r e s n í   p ř e b o r   m l .   p ř í p r a v e k

dohrávka 7. kola - 6. června v Opočně
Opočno- Borohrádek  0:1 (0:1)
9. kolo - 16. června v Ohnišově
Ohnišov - Opočno 1:1 (0:0) B: Doucek
Solnice - Opočno  2:2 (2:0) B: Doucek, Holub Marek
Vamberk - Opočno 1:0 (1:0)

Podrobnější informace včetně komentářů získáte 
na internetových stránkách

www.hokej.opocno.cz
www.fotbal.opocno.cz

Miloš Kopecký
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S T A R Š Í   P Ř Í P R A V K A   -   K r a j s k ý   p ř e b o r   s t .   p ř í p r a v e k

1. kolo nadstavby -  2. června v Opočně
Opočno - Dvůr Králové n.L  0:4 
Opočno - Vamberk   0:4
2. kolo nadstavby -  10. června v Opočně Příští číslo vyjde 26. 7. 2012 — Uzávěrka 17. 7. 2012 v 15 hodin
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